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L'Associació de Comerciants se sent perjudicada per l'Ajuntament 

Accions per fer tomar el «mercat de 
pageses» al carrer Major de Palamós 

PALAMÓS (Del nostre corres
p o n s a l J o s e p Mar ia 
Alejandre).— L'Associació de 
Comerciants i Veïns del carrer 
Major i la plaça de la Vila de Pala
mós, es reunirà avui per adoptar 
les noves accions legals que 
pensa endegar per aconseguir el 
retorn del mercat de fruites i ver
dures al seu lloc originari. 

Aquesta associació el dia cinc 
d'abril va lliurar a l 'Ajuntament 
un escrit on exposava detallada
ment els antecedents, propostes 
i possibles solucions a la proble
màtica sorgida arran de.la pavi
mentació i reconversió en illa de 
vianants del carrer Major, refor
mes que han comportat per als 
comerciants greus perjudicis 
amb el trasllat «provisional» de 
les pageses I venedors a la zona 
de l'albrera. Un cop acabades 
definitivament les obres, els co
merciants del carrer Major van 
elaborar una proposta perquè 
l'ajuntament, dins els terminis f i 
xats per aquesta associació, es 
pronunciés sobre el tema. El ter
mini s'ha esgotat avui, i davant 
la manca d'una resposta oficial, 
els membres de l'associació de 
veïns i comerciants es plantegen 
la possibilitat de posar el tema 
en mans d 'un advocat, va mani
festar Xavier Bartrina, que des 
de gener és el president de l'as
sociació. «Si ens haguessin dit 
—afirma— que les pageses no 

tornarien, nosaltres no hauríem 
finançat el remodelatge del car
rer Major. Nosaltres vam finan
çar totalment l'obra amb un ajut 
de la Generalitat, i ara l'ajunta-

Festa de germanor 
dels jubilats de ' 
Caldes 
CALDES DE MALAVELLA. - Di
jous vinent, els jubilats i pensió- ' 
nistes del Casal d 'Avis de la lo
calitat faran un festa de germa
nor amb diferents actes al llarg 
de to t el dia. Els assistents es 
reuniran a les onze del matí a la 
Casa Rosa, i seguidament faran 
una cercavila amb acompanya
ment de l'orquestra Principal de 
Llagostera fins a l'església parro
quial. Després d'una missa, els 
jubilats i pensionistes es dirigiran 
als jardins del balneari Prats, on 
s'interpretarà una sardana. A les 
dues de la tarda hi haurà un dinar 
de germanor amb les autoritats 
locals i, a la tarda, es clourà la 
diada amb una nova audició de 
sardanes als jardins del balneari, 
a càrrec de l'orquestra Principal 
de Llagostera. 

Donen un mes de 
temps perquè els 
marxants de Cassà 
paguin els deutes 
CASSÀ DE LA S E L V A . - L'A
juntament de Cassà de la Selva 
ha concedit un mes de termini 
ais marxants del mercat munici
pal de la localitat que no han pa
gat la quota corresponent a l'any 
1 9 8 7 per tal que facin efectiu el 
pagament. La mesura afeúta sis 
de les parades que habitualment 
s'instal.len al mercat que se ce
lebra el dimecres i, segons 
l'acord establert en una darrera 
comissió de govern, passat el 
termini de trenta dies, les para
des es donaran de baixa i es pas
saran els rebuts a dipositària per 
tal que segueixen el procediment 
corresponent per al cobrament 
de les taxes. 

El mercat de pagesos s'ha traslladat «provisionalment» a l'Arbreda. Els comerciants temen que no tornin al carrer 
Major. 

ment ens perjudica». 
La proposta presentada a 

l 'ajuntament té el suport de la 
major part dels venedors de pro
ductes del camp i dels col.lectius 
de comerciants dels carrers que 
envolten la zona afectada. En 
aquest escrit, s'hi recullen nou 
conclusions i propostes per arri
bar a una solució consensuada 
entre totes les parts i s'hi e;ícigeix 
fermament a l 'Ajuntament el 

compliment de les garanties i 
promeses fetes pel consistori 
respecte al retorn del mercat al 
carrer Major. 

L'associació de Comerciants i 
Veïns també ha obert alguns in
terrogants, que ara com ara no 
tenen resposta, i que «podrien 
amagar interessos polítics o per
sonals: per què en comptes de 
promoure un mercat cobert mu
nicipal amb pagament de taxa 

d'utilització dels llocs de venda o 
adjudicació per subhasta de les 
concessions, s'entrega la inicia
tiva a una empresa privada, que 
per lògica, perseguirà l'ampliació 
de l b e n e f i c i e m p r e s a r i a l » . 
Aquest projecte ha estat qualifi
cat pel president de l 'entitat, Xa
vier Bartrina, com un centre co
mercial promogut i abonat per 
l 'ajuntament que res no té a veu
re amb un mercat municipal 

CiU entén que hi ha coses més importants a fer 

Bruguera creu ridícul oposar-se a la 
compra de Can Masset, de l'Escala 

que està en ruïnes. En tots 
aquests projectes, que suposen 
importants inversions, l'Equip de 
Govern ja hi està treballant, se
gons l'alcalde. Bruguera consi
dera que les crítiques estan fora 
de lloc perquè els regidors con
vergents coneixen perfectament 
que , el f inançament d'algunes 
d'aquestes obres està previst 
amb ajudes i subvencions d'al
tres institucions. 

L'únic regidor que és a l'oposi
ció i que no va voler col·laborar 
amb l'Equip de Govern de socia
listes i convergents és Josep 
Lluís Sastre, d'ERC, el qual asse
gura que des que es constituí 
l'actual Consistori la situació 
econòmica no ha estat, clara í 
que abans de fer inversions com 
la compra de «Can Masset» calia 
fer un estudi de previsions i uti
litzar els locals municipals que 
no s'uti l i tzen. Sastre lamenta 
l 'enfrontament entre CiU i PSC, 
perquè considera que s'estan 
manipulant els jubilats. El regidor 
d'ERC indicà també que votava 
que no a «Can Masset» perquè 
«costarà molts diners», perquè 
l'arquitecte municipal no infor
mà favorablement de la compra i 
perquè el poble hi ha suficients 
locals. 

L'alcalde Bruguera manté que 
la compra de «Can Masset» per 
4 2 milions va ser bona, perquè 
l 'Ajuntament de l'Escala està 
mancat de patrimoni i aquest 
edifici és bo per espai, té planta 
baixa i tres pisos, amb nou habi
tatges, que no caldrà enderrocar 
per adaptar-lo a les necessitats 
previstes. 

L'ESCALA (De la nostra Redac
ció).— L'alcalde de l'Escala, Ra
fael Bruguera, considera que el 
grup municipal de CiU ha fet el ri
dícul confeccionant una llista 
d'obres prloritàries per justificar 
la seva opisició a la compra de 
l'edifici de Can Masset, que es 
convertirà en la seu de la llar dels 
jubilats, amb espais per compar
tir amb diferents entitats del po
ble. El regidor d'ERC, Josep Lluís 
Sastre, en solitari des de l'oposi
ció, va criticar també aquesta 
compra indicant que primer cal 
aclarir la situació econòmica de 
l'ajuntament i fer un estudi de 
necessitats municipals. 

La inversió, de quaranta-dos 
milions, en la compra d'un cèn
tric edifici destinat a ser, entre 
altres usos, llar de jubilats, ha 
provocat les primeres diferèn
cies en el sí de l'equip de govern 
de l 'Ajuntament de l'Escala, en 
què el grup municipal conver
gent hi està representat. Els dos 
regidors convergents s'han des
marcat de la majoria socialista 
oposant-se a la compra de «Can 
Masset» i fent pública una llista' 
de prioritats, cosa que l'alcalde 
ha qualificat de poc seriosa:«Els 
vaig dir que el canviessin perqud 
farien el rídicul», va dir Bruguera. 

L'equip escalenc de CiU, da
vant la inversió municipal què ha 
suposat comprar «Can Masset», 
reivindica la compra d 'un ascen
sor per a la Casa del Mar, qüestió 
que l'alcalde considera total
ment fora de lloc, indicant que 
l 'Institut Social de la Marina té 
uns pressupostos propis per fer 
aquesta inversió, en uns equipa-

Rafel Bruguera. 

ments no municipals. Bruguera 
indica que l'ascensor es compra
rà, però per posar-lo en el nou 
edifici municipal de «Can Mas
set». 

Els convergents relacionen 
també com a prioritaris temes 
com la conducció de l'aigua, 
l'enllumenat, les millores en l'as
faltat dels carrers, l 'acabament 
del sanejament, ei Pla especial 
d'Empúries, la finalització del 
nou edifici de l 'Ajuntament, i la 
millora de la casa del Correu vel l , 

Mostra de cuina 
a Taire lliure 
dels restaurants 
de Llançà 
LLANÇÀ.- El Patronat de 
Turisme de Llançà organitza
rà una mostra de cuina a l'aire 
lliure amb participació dels 
restaurants de la localitat. 
Joaquim Falcó, com a porta
veu d'aquest patrçnat de Tu
risme, proposà la celebració 
dè la mostra a' la qual cada es-
tablirhent aportarà el seu mi
llor plat i especialitat, que els 
assistents podran degustar. 
La idea segons indicà Falcó 
és no deixar d'organitzar acti
vitats per promocipnar el sec
tor turístic fora de la tempo
rada alta. 

Recentment, el Patronat de 
Turisme de Llançà amb la 
col·laboració de l 'Ajuntament 
organitzà un curs de cuina. 

El CDS proposa 
ludoteques als 
barris de 
Figueres 
FIGUERES.— L'agrupació lo
cal de CDS a Figueres s'ha 
adreçat a totes les associa
cions de veïns de la ciutat 
proposant la creació de ludo
teques i espais d'esbarjo als 
barris i comprometent-se a 
treballar per aconseguir que 
es creï la f igura del Defensor 
del ciutadà i revitalitzar la vi
da local. La responsable local 
d'aquest part i t a Figueres, 
Araceli San José, ha iniciat 
una campanya de contactes 
amb les associacions de 
veïns i els barris, indicant que 
després de les darreres elec
cions municipals, s'ha acabat 
el període de rodatge de l'ac
tual consistori, i que malgrat 
no haver obtingut representa
ció municipal, pensen incidir 
en la problemàtica local. 

Homenatge al 
mestre Bruguera, 
a Figueres 
FIGUERES. - Ex-alumnes de 
l'acadèmia de Can Bruguera 
de Figueres han organitzat un 
homenatge al seu mestre Pe
re Bruguera, que se celebrarà 
el diumenge vint-i-quatre a 
Roses. La figura de Pere Bru
guera i la seva acadèmia va
ren ser, al llarg de molts anys, 
una institució a la capital em
pordanesa. 

La Iniciativa de l 'homenat
ge ha sorgit d 'un grup d'ex-
alumnes de Campmany, La 
Jonquera i_ Figueres, aprofi
tant que l'acadèmia de Catj 
Bruguera i el seu mestre ja 
s'han jubilat. A m b la trobada 
es pretén reunir els ex-
alumnes que, segons indi
quen els organitzadoTs, volen 
recordar la llarga trajectòria 
educativa i cultural que varen 
rebre del seu mestre. 

L*Ajuntament de 
Cassà aprova 
comprar una 
nova furgoneta 
CASSÀ DE LA S E L V A . -
L'Ajuntament de Cassà de la 
Selva ha aprovat l'adquisició 
d'una furgoneta per a dife
rents usos i una escala exten
sible, t o t plegat per valor de 
prop de tres milions de pes-
sets. En ia mateixa comissió 
en què fou aprovada aquesta 
despesa s'acordà també des
tinar setanta mil pessetes en 
concepte de poda dels arbres 
dels carrers de la localitat. 
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